

Hai semua. Oleh itu, saya ingin berkongsi kisah bagaimana buku Rapture Puzzle muncul dan sedikit kesaksian saya dengan anda. Saya dibesarkan di sebuah rumah Kristian dan menjadi seorang Kristian pada usia 13 tahun. Saya mempunyai pertemuan radikal dengan Tuhan yang menyebabkan saya menyerahkan hidup saya kepada-Nya dan saya dapat mendengar suara-Nya sejak saya menerima Dia sebagai penyelamatku. Saya sekarang telah menjadi Kristian selama lebih dari 34 tahun dan telah berada dalam pelayanan sepenuh masa selama lebih dari 25 tahun berkhidmat sebagai mubaligh di Asia. Saya mempunyai suami yang luar biasa dan 5 anak yang baik yang semuanya mengasihi Yesus.

Hubungan yang saya ada dengan Tuhan telah memimpin saya melalui banyak keputusan yang telah saya buat sepanjang hidup saya. Mendengar suaranya dan mengikuti apa yang Dia suruh lakukan telah membawa saya ke tempat saya sekarang. Saya dapat memberikan banyak contoh bagaimana Tuhan berbicara kepada saya untuk melakukan sesuatu dan saya patuh dan itu membawa kepada ganjaran yang besar atau Dia memberitahu saya bahawa sesuatu akan berlaku dan ia berlaku tepat seperti yang Dia katakan akan berlaku atau kejadian di mana Dia baru saja membawa saya ke melakukan sesuatu atau tidak melakukan sesuatu dan ternyata keputusan yang tepat. Saya tidak dapat memberitahu anda mengenai kejadian di mana Dia berbicara kepada saya dan itu tidak benar atau menyebabkan saya membuat keputusan yang mengerikan yang kemudian saya sesali. Dia selalu membawa saya ke semua kebenaran dan membuat jalan saya lurus ketika saya mengikuti suara-Nya.

Tuhan berbicara kepada saya sebagai seorang kawan dan telah berkali-kali mengatakan kepada saya bahawa saya dapat mendengar suara-Nya dengan lebih jelas daripada kebanyakan orang percaya yang lain. Saya tidak mengatakan ini untuk membanggakan atau menyombongkan diri, hanya untuk memberitahu anda bahawa saya memang mendengar Dia berbicara dan bahawa Dia berbicara dengan jelas kepada saya dan saya dapat memetik kata demi kata apa yang Dia katakan kepada saya kerana itulah seberapa jelas Dia berbicara.

Oleh itu, saya ingin berkongsi dengan anda apa yang berlaku pada bulan Disember 2000 yang semuanya mendorong saya menulis dan menyelesaikan Buku Teka-Teki Rapture. Buku ini telah berjalan dan saya mula menulisnya pada tahun 2012, sehingga memerlukan hampir 9 tahun untuk disiapkan. Saya masih menambah bahagian kecil ke dalam buku ini kerana Tuhan terus menunjukkan kepada saya perkara. Saya mula belajar dan meneliti sepanjang tahun 2000 sehingga saya mengambil masa lebih dari 20 tahun untuk meletakkan semua potongan teka-teki itu.

Bagaimanapun, kembali ke Disember 2000. Ini adalah ketika Tuhan mula memberi saya potongan teka-teki. Pada masa itu, saya tidak tahu bahawa Dia memberikan saya

teka-teki dan tidak akan sampai sekitar Januari 2013 saya akhirnya dapat mengetahuinya. Selama 12 tahun, saya merasa bingung dan seolah-olah Tuhan telah menipu saya entah bagaimana kerana saya tidak memahami bahawa Dia hanya memberi saya potongan teka-teki yang semuanya akan bersatu untuk menunjukkan tarikh yang sangat spesifik untuk pengangkatan dan Kedatangan Kristus Kedua ke bumi. Dari Disember 2000 hingga Disember 2012, saya fikir Tuhan menunjukkan waktu pengangkatan saya dan tidak menyedari bahawa Dia hanya memberi saya potongan teka-teki besar yang akhirnya semuanya sesuai.

Jadi, pada bulan Disember 2000, Tuhan datang kepada saya semasa saya berdoa dan memberitahu saya bahawa Dia datang kepada saya ketika Dia datang kepada Salomo dan akan memberi saya satu perkara. Dia menyuruh saya berfikir dengan teliti sebelum saya memutuskan kerana Dia akan memberikan apa sahaja yang saya minta daripada-Nya. Setelah beberapa lama memikirkan apa yang harus saya minta, saya kembali kepada-Nya dengan 2 keinginan terbesar saya. Yang pertama adalah ketika saya berdiri di hadapan-Nya pada Hari Penghakiman bahawa saya akan berdiri di hadapan-Nya dengan hati yang suci dan bahawa Dia akan senang dengan bagaimana saya menjalani hidup saya. Keinginan kedua terbesar saya adalah Dia akan menggunakan hidup saya untuk menjangkau jutaan orang untuk Kerajaan-Nya. Saya tidak dapat memutuskan keinginan mana yang lebih besar sehingga saya memikirkan ayat yang mengatakan bahawa anda boleh memperoleh seluruh dunia tetapi kehilangan jiwa anda sendiri. Saya menganggap bahawa mungkin bagi saya untuk memenangkan dunia untuk Kristus dan dalam prosesnya kehilangan jiwa saya sendiri. Oleh itu, saya memberitahu Tuhan bahawa jika saya hanya dapat memilih satu perkara, itu akan menjadi yang pertama. Dia memberitahu bahawa saya telah memilih dengan bijak.

Dia kemudian bertanya kepada saya, "Sekiranya anda yang paling sedikit di Kerajaan-Ku selama-lamanya dan jika semua orang di sepanjang kekekalan memikirkan sedikit tentang anda, tetapi jika saya senang dengan anda, apakah itu baik-baik saja dengan anda?" Itu adalah soalan yang sangat sukar untuk saya jawab kerana saya ingin dianggap hebat di Kerajaan-Nya dan tidak mahu ada yang memandang rendah kepada saya, terutama selama-lamanya. Tetapi saya menyedari apa yang benar-benar penting adalah bahawa Tuhan berkenan dengan saya dan bahawa tidak menjadi masalah jika ada orang lain. Oleh itu, saya akhirnya memberitahu Dia, "Ya, itu akan baik-baik saja dengan saya."

Tidak lama selepas ini berlaku, saya bermimpi tentang nenek saya yang telah meninggal sekitar 9 tahun sebelumnya. Saya sangat dekat dengannya dan dia mempunyai pengaruh besar dalam hidup saya dan keputusan untuk mengikuti Tuhan. Impian itu sangat nyata dan seolah-olah saya menghabiskan sepanjang malam hanya bercakap dengannya dan dengannya. Semasa saya bangun, hati saya merasa sangat

gembira seolah-olah saya benar-benar pernah bersamanya. Satu perkara yang sering kita lakukan bersama adalah mengumpulkan teka-teki. Dia gemar melakukan teka-teki. Saya tidak begitu menyukai teka-teki pada masa itu, tetapi saya suka menghabiskan masa dengannya, jadi saya akan menyertainya dalam teka-teki besar yang memerlukan masa berminggu-minggu untuk menyelesaikannya. Cintaku pada teka-teki bermula sejak berjam-jam kami mengusahakannya bersama. Tidak banyak yang saya tahu pada masa itu bahawa Tuhan hendak memberi saya teka-teki terbesar sepanjang masa untuk disatukan dan bahawa Dia hendak memberi saya bahagian pertama dari teka-teki itu.

Sejurus selepas mimpi itu, Tuhan berbicara kepada saya dan mengatakan bahawa 1 Januari adalah Hari Kudus Sangkakala. Saya tidak menyukai ramalan Alkitab, tetapi saya pernah mendengar tentang Perayaan Sangkakala dan mengetahui beberapa orang Kristian mengajarkan bahawa pengangkatan akan berlaku pada Perayaan Sangkakala, jadi saya bertanya-tanya apakah Tuhan memberitahu saya bahawa pengangkatan itu akan berlaku pada 1 Januari, yang hanya beberapa hari lagi. Saya sangat teruja. Tidak ada yang berlaku dan saya tertanya-tanya apa yang Dia maksudkan. Pada 4 Januari, sekitar jam 1 pagi, Tuhan berbicara kepada saya dan mengucapkan kata-kata ini: "Anda akan menjadi seperti Yohanes Pembaptis dan akan menulis sesuatu yang akan membantu menyelamatkan berjuta-juta orang dari penipuan yang akan datang. Sama seperti suaraku seperti sangkakala dan hari terakhir Penciptaan yang aku bicarakan adalah ke-6 hari-, begitu juga pada akhir ke-6 hari- dan permulaan hari-7, sangkakala terakhir akan dibunyikan. Tunggu Aku datang kepadamu pada penghujung ke-6 hari-." Saya ingat bangun suami saya dan memberitahunya apa yang Tuhan berfirman kepada saya. Saya kemudian turun dan memanggil saudara perempuan saya yang tinggal di Amerika dan memberitahu mereka apa yang Tuhan katakan. Saya terharu. Saya teringat perasaan seperti Maria, ketika malaikat itu muncul dan memberitahunya bahawa dia akan melahirkan Yesus, Anak Tuhan. Saya rasa, mengapa Tuhan memilih saya? Saya bukan orang yang istimewa, hanya orang biasa. Tuhan bukan sahaja memberi saya keinginan pertama dari hati saya tetapi juga yang kedua. Dia akan menggunakan saya untuk menyelamatkan berjuta-juta orang.

Saya menulis sepucuk surat dan mengirimkannya kepada banyak kementerian ramalan akhir zaman dan orang-orang yang saya tahu memberitahu mereka bahawa pengangkatan akan berlaku pada akhir 6 Januari atau awal 7 Januari. Saya menganggap itulah yang Tuhan katakan kepada saya dan entah bagaimana dengan hanya menulis surat itu, berjuta-juta orang akan mengenal Tuhan. Saya tidak tahu pada masa itu bahawa Dia hanya memberi saya potongan teka-teki dan memulakan saya dalam perjalanan 21 tahun. Saya menunggu sehingga pada hari 6 Jan^{ke} dan hanya mempunyai perbualan yang indah dengan Tuhan. Saya masih ingat memberitahu Dia sebelum tengah malam bahawa saya mula mengantuk dan bertanya kapan Dia akan

datang. Dia menyuruh saya menunggu lebih lama. Beberapa minit selepas tengah malam, saya melihat ke luar tingkap yang duduk di sofa saya ketika tiba-tiba seluruh badan saya mula bergetar dengan ganas. Ini berlangsung selama satu minit atau lebih. Ia bermula secara tiba-tiba dan berakhir secara tiba-tiba. Pemikiran pertama saya adalah bahawa mungkin orang mati dalam Kristus baru saja dibangkitkan dan sekarang kita akan diangkat. Saya bertanya kepada Tuhan apa itu gegaran dan Dia menyuruh saya menunggu. Seminit kemudian, badan saya mula bergetar lagi. Semasa gegaran kedua ini, mulut saya mula menggeliat, seperti perasaan yang anda dapat ketika kaki anda tertidur, tetapi perasaan itu ada di mulut saya, dan terutama di bibir saya. Saya bertanya kepada Tuhan mengapa bibir saya menggelitik dan Dia mengatakan itu mewakili ketika Yesaya melihat Tuhan dan bara menyentuh bibirnya dan dosanya ditebus. Gegaran berhenti secara tiba-tiba. Saya terharu dan tertanya-tanya apa maksudnya. Saya tertanya-tanya adakah pengangkatan itu berlaku dan saya ketinggalan. Saya mempunyai banyak soalan. Saya merasakan Tuhan membungkus lengan kasih-Nya di sekeliling saya dan merasa seperti Dia memeluk saya. Dia meyakinkan saya akan kasih-Nya kepada saya dan memberitahu saya bahawa saya perlu belajar perayaan Yahudi dan saya boleh tidur.

Saya menganggap Dia akan menjelaskan segalanya kepada saya keesokan paginya sehingga saya tidur dan tertidur. Keesokan harinya datang dan pergi tanpa penjelasan. Dan setiap hari datang dan pergi selama hampir 12 tahun tanpa penjelasan. Saya tahu apa yang Tuhan telah katakan dan saya mempelajari perayaan-perayaan itu dan saya berusaha untuk mengetahui semuanya, tetapi saya tidak dapat. Saya merasa sangat kesepian dan keliru selama 12 tahun itu dan Tuhan terus menyuruh saya menunggu dan suatu hari nanti semua soalan saya akan dijawab dan saya akan memahami segalanya. Satu-satunya perkara yang benar-benar terjadi selama 12 tahun itu ialah Gereja Kelahiran yang diserbu pada Musim Semi 2002, 1290 hari sebelum Hari Pendamaian pada tahun 2005. Tuhan menunjukkan kepada saya bahawa ini adalah kubu kuil yang ditahbiskan oleh bersenjata kekuatan dan merupakan tempat suci yang disebut oleh Yesus dalam Matius 24. Saya tahu bahawa suatu hari, kekejadian yang menyebabkan kehancuran akan berlaku di sana. Selain itu, saya tahuke7 hari-adalah penting dan juga mendapati bahawa kita hidup pada akhir 6000 tahun sejak Penciptaan, siap untuk memulakan Alaf Baru. Saya masih tidak tahu bahawa semua perkara ini adalah kepingan teka-teki.

Tuhan mula bercakap dengan saya mengenai perkara-perkara ini pada bulan Ogos 2012, iaitu ketika saya memulakan saluran YouTube saya. Dia dengan jelas menunjukkan saya keke-7 Hari Kemah Suci. Sekali lagi, saya menganggap Dia memberitahu saya bahawa pengangkatan akan berlaku pada hari itu. Apabila tidak, saya menjadi marah dan bertanya kepada Tuhan mengapa Dia menipu saya. Saya sangat terluka. Saya telah menunggu selama hampir 12 tahun dan ketika Dia akhirnya

membawa saya ke tarikh, tidak ada yang berlaku lagi. Setelah beberapa hari marah dan terluka, saya kembali kepada Tuhan dan memberitahu Dia bahawa saya menyesal dengan sikap buruk saya dan meminta pengampunan-Nya. Dia bertanya adakah saya bersedia untuk meneruskannya. Saya terperanjat. Saya fikir saya sudah selesai dan itu hanyalah semacam ujian untuk melihat apakah saya akan taat dan mengikuti Dia walaupun nampaknya Dia menipu saya. Oleh itu, saya katakan kepadaNya bahawa ya, saya sudah bersedia untuk meneruskannya - masih tidak menyedari bahawa semua perkara itu adalah kepingan teka-teki yang Dia berikan kepada saya yang akhirnya semuanya masuk akal beberapa tahun kemudian. Tarikh berikutnya Dia menunjukkan saya adalah ke-7 hari-Hanukkah. Saya pasti anda sudah dapat meneka - tidak ada yang berlaku pada hari itu. Tetapi pada masa ini, saya mula merasakan bahawa ia memimpin di suatu tempat.

Pada 14 Februari 2013, saya pergi ke pusat kementerian saya dan seseorang datang ke pejabat saya dan memberi saya hadiah. Mereka mengatakan seseorang baru saja mampir dan meminta hadiah itu diberikan kepada saya. Salah seorang anak perempuan saya berada di pejabat dengan saya dan bertanya apa yang saya fikirkan. Saya baru saja berseru, "Ini teka-teki." Saya tidak tahu bagaimana saya tahu itu, tetapi saya merasakan bahawa itu adalah teka-teki, walaupun saya tidak pernah diberi teka-teki sebelumnya sebagai hadiah. Saya membukanya, dan cukup pasti, itu adalah teka-teki. Saya fikir, itu pelik. Tiada nama. Tidak tahu dari mana asalnya. Saya pulang dan menyusunnya hanya dalam beberapa jam. Ini adalah teka-teki paling pelik yang pernah saya lakukan tanpa potongan sudut atau potongan tepi dan semua kepingan itu berbeza bentuk dan ukuran. Sebilangan kepingan itu besar dan yang lain kecil. Itu adalah teka-teki yang indah dan ketika saya memandangnya, saya merasakan kehadiran Tuhan. Saya teringat kepada nenek dan impian yang saya impikan. Saya menyedari bahawa ia adalah Hari Valentine. Dan ketika saya menyedari ini semua adalah teka-teki dan Tuhan hanya memberi saya satu bahagian pada satu masa dan pada suatu hari, semuanya akan bersatu dan masuk akal.



Pada bulan Februari 2013 yang sama, ketika Obama mengumumkan rencananya untuk pergi ke Yerusalem. Terdapat banyak perbincangan di beberapa laman web ramalan mengenai dia yang mungkin berdiri di Temple Mount dan yang menjadi kekejian kehancuran. Saya mula membaca bahawa beberapa orang berpendapat bahawa tahun 2009 adalah permulaan ke-70 Daniel mingguan melihat bahawa Obama telah dipilih sebagai pemenang Hadiah Nobel Perdamaian pada ke-7 hari-Tabernacles pada tahun

2009 dan kemudian diberikan penghargaan itu hanya beberapa jam sebelum permulaan Kislev 24. Saya melihat bahawa Haggai 2 menunjukkan tarikh-tarikh yang tepat berkenaan dengan Tuhan yang menggegarkan langit dan bumi dan membawa semua bangsa yang diinginkan kepada-Nya. Saya menghitung 1260 hari dari ketika Obama dipilih sebagai pemenang Hadiah Nobel Perdamaian dan datang pada 22 Mac 2013. Saya berkata kepada diri saya sendiri, sekiranya Encik Obama pergi ke Bethlehem dan berdiri di gua di Gereja Kelahiran tarikh, maka itu adalah kekejian kehancuran dan itu bermaksud pembinasaan tepat setelah itu, yang harus termasuk peristiwa pengangkatan. Tetapi pada waktu itu, Obama hanya menyebut tentang pergi ke Yerusalem dan tidak ada apa-apa tentang pergi ke Betlehem. Ketika dia akhirnya mengumumkan rancangannya untuk pergi ke Gereja Kelahiran, saya tidak boleh mempercayainya. Ia akhirnya berlaku.



Sebilangan dari anda mungkin bertanya-tanya bagaimana di dunia Encik Obama berdiri di gua itu adalah kekejian bagi Tuhan dan juga bagaimana ia menghentikan pengorbanan harian. Baiklah, setiap hari, beratus-ratus dan seringkali beribu-ribu orang dari seluruh dunia berbaris di Gereja Kelahiran untuk mempersembahkan korban pujian dan persembahan terima kasih kepada Tuhan kerana datang ke bumi untuk membayar dosa-dosa mereka dan memberi mereka hidup kekal. Ini adalah pengorbanan yang diredhai Tuhan. Pada hari Obama dan rombongannya pergi ke sana, tidak ada orang lain yang dibenarkan masuk. Pengorbanan pujian dan persembahan syukur terhenti pada hari itu, dan saya dapat meyakinkan anda bahawa dia tidak pergi ke sana untuk memberikan pujian atau terima kasih kepada Yesus kerana telah datang ke bumi. Walaupun kita tidak tahu apa yang mungkin terjadi ketika dia berdiri di gua, saya yakin bahawa hatinya tidak rendah hati dan dia tidak mengucapkan terima kasih kepada Yesus atau mengakui dia sebagai Tuhan. Saya yakin suatu hari nanti kita semua akan mengetahui dengan tepat apa yang dikatakan oleh Obama, sama ada dengan keras atau hanya dalam fikirannya sendiri, itu adalah kekejian bagi Tuhan pada hari itu. Apa pun itu, itu adalah kekejian bagi Tuhan sehingga ia memulakan pengunduran diri selama 40 hari hingga kehancuran Amerika dan sebahagian besar dunia.

Setelah kekejian ini berlaku, Tuhan kemudian menunjukkan saya padake7 hari-Roti Tidak Beragi dan menunjukkan kepada saya bahawa kalendar Yahudi telah habis sebulan pada tahun 2013. Saya menghitung hari-hari itu, dan melihat bahawa itu adalah 40 hari sejak kekejian itu dilakukan akan berlaku sehingga ketika kehancuran

akan terjadi - Dia memberikan tempoh rahmat selama 40 hari kepada Amerika seperti yang dilakukannya kepada Ninevah. Saya menghitung 1290 hari dari tarikh kekejadian dan ia mencapai Pesta Sangkakala pada tahun 2016. Saya menghitung 1260 hari dari hari ke-7 -Roti Tidak Beragi yang sebenarnya dan mencapai Hari Pendamaian pada tahun 2016. Saya menghitung 1335 hari dari hari yang sama dan ia mencapai permulaan Hanukkah pada tahun 2016. Daniel 12 memberitahu kita bahawa mereka yang mencapai akhir 1335 hari akan diberkati dan Hagai 2 memberitahu kita bahawa sehinggalah 24 bulan ke hari--9 , atau Hawa Hanukkah, tidak ada buah yang dijumpai di pokok ara, tetapi mulai hari ini dan seterusnya kita akan diberkati. Hari yang diberkati adalah hari pertama Hanukkah pada akhir kiraan 1335 hari dan ini akan menjadi pengangkatan kedua, diikuti oleh Kedatangan Kristus yang Kedua ke bumi seminggu kemudian. Ini adalah peristiwa celaka kedua dan ketiga yang disebutkan dalam Wahyu. Semua nombor sesuai. Saya sangat teruja. Tetapi 2 Mei 2013, datang dan pergi tanpa peristiwa pengangkatan atau kehancuran. Sekali lagi, saya begitu keliru. Tetapi terlalu banyak potongan teka-teki yang sesuai untuk saya membuang teka-teki itu dan mengatakan itu tidak betul. Saya mesti kehilangan sesuatu, tetapi apa itu?

Kira-kira 5 bulan kemudian, pada bulan Oktober 2013, saya sekali lagi menyatakan kekecewaan saya kepada Tuhan dan bertanya kepada-Nya mengapa Dia tidak datang ketika Kitab Suci dengan jelas menunjuk pada 2 Mei 2013. Saya berkata, "Ninevah bertaubat dan kamu menanggukkan penilaianmu . Teka-teki ini hanya masuk akal jika Amerika bertobat, tetapi mereka tidak bertobat, jadi mengapa anda menanggukkan penilaian Anda? " Tuhan menjawab, "Adakah anda yakin tidak ada pertobatan?" Saya berkata, "Ya, saya yakin saya akan mendengarnya sekiranya Amerika bertaubat." Dia berkata, "Anda kehilangan sesuatu yang penting. Cari ia." Itu memberi saya harapan - mungkin saya terlepas sesuatu. Oleh itu, saya menaip ke Google sesuatu seperti Amerika bertaubat pada Mei 2013 dan menjumpai laman web yang memperkatakan tentang solat dan puasa selama 3 hari ini yang bermula pada 30 April dan berlangsung sehingga 2 Mei 2013. Pada 24 April 2013, 3- puasa sehari dipanggil oleh para pemimpin gereja di seluruh dunia dan sekurang-kurangnya 28 negara mengambil bahagian dalam puasa ini. Saya melihat bagaimana orang-orang percaya dari seluruh dunia berseru kepada Tuhan pada 3 hari itu meminta-Nya untuk mengasihani Amerika. 30 April merupakan Hari Pertobatan Nasional di Amerika dan 2 Mei sebagai Hari Solat Nasional di Amerika. Tangisan di seluruh dunia menghampiri Tuhan selama 3 hari meminta Tuhan untuk mengasihani Amerika tepat pada akhir tempoh percubaan selama 40 hari. Saya menangis. Saya ketawa. Saya telah menemui kepingan yang hilang. Kemudian Tuhan berkata, "Ingatlah Ester." Saya memikirkan bagaimana dia adalah Pengantin perawan terpilih yang mewakili Pengantin Kristus dan bagaimana dia meminta orang-orangnya berpuasa selama 3 hari kerana mereka semua akan dibunuh. Pada hari ketiga puasa dia mempertaruhkan nyawanya dan mendekati Raja untuk berusaha menyelamatkan bangsanya dari pemusnahan dan pada akhirnya,

permintaannya dikabulkan dan rakyatnya terhindar. Saya melihat gambaran awal kisah Yunus dan Ester dan menyadari bahawa Tuhan menanggukkan penghakiman-Nya. Dan kemudian saya melihat dalam Matius 25 dan Wahyu 10 bahawa kelewatan ini terdapat dalam Kitab Suci. Oleh itu, saya berusaha untuk mengetahui bila kelewatan ini akan berakhir.

Pada suatu ketika dalam jangka waktu ini, Tuhan memberi saya potongan teka-teki kelewatan 4 tahun yang terdapat dalam perumpamaan pohon ara. Saya bahkan tidak menyadari sehingga bertahun-tahun kemudian bahawa Yesus benar-benar menunjukkan perumpamaan tentang pohon ara dalam Matius 24, yang merupakan bab tentang pengangkatan dan Kedatangan Kedua. Saya terus meletakkan karya ini di tempat yang salah dan terus menunjukkan tahun 2016 sebagai acara Kedatangan Kedua. Saya meminta beberapa orang menulis untuk bertanya di mana tanda Matius 24 pada tahun 2016 - Yesus dengan jelas memberi kita tanda untuk memerhatikan bahawa itu akan berlaku semasa peristiwa Kedatangan Kedua, iaitu bahawa matahari akan gelap, bulan tidak akan memberikan cahaya dan bintang akan jatuh dari langit. Saya tidak menemui tanda itu di mana sahaja berhampiran Hanukkah tahun 2016 dan saya keliru. Semua karya menunjukkan tahun 2016 sebagai akhirke-70 Daniel minggudan Kedatangan Kristus Kedua. Tuhan hanya menanggukkan penghakiman-Nya sebagaimana Dia mengatakan akan Dia lakukan dalam Matius 25 dan dalam Wahyu 10 dan memendekkan hari-hari kesengsaraan seperti yang Dia katakan dalam Matius 24. Jadi mengapa tanda itu tidak dijumpai semasa Hanukkah pada tahun 2016? Itu satu-satunya karya yang tidak dapat saya fikirkan.

Ketika Hanukkah tahun 2016 datang dan pergi, saya rasa semuanya sudah berakhir. Jelas sekali, kita belum memasukike-70 Daniel minggudan semua peristiwa ini yang berlaku antara 2009 dan 2013 pastinya menjadi bayangan dari apa yang akan berlaku pada masa akan datang. Tetapi entah bagaimana saya tahu itu tidak betul dan saya tahu Tuhan telah menunjukkan kepada saya perkara-perkara ini dan bahawa saya mesti masih kehilangan sesuatu. Ia adalah Januari 2017 ketika saya akhirnya meletakkan potongan teka-teki perumpamaan pokok ara di tempat yang tepat. Tidak pernah terpikir oleh saya bahawa Tuhan sebenarnya akan menghentikan minggu Daniel ke-70 pada pertengahan titik dan memberikan kelewatan selama 4 tahun untuk melihat apakah Amerika akan membuahakan hasil atau tidak. Tahun keempat itu adalah tahun pilihan raya dan Tuhan ingin memberi Amerika satu peluang lagi untuk memilih pemimpin yang akan berusaha menjadikan negara kembali kepada moral dan standard Alkitab. Tuhan menghentikanke-70 Daniel minggutepat padake7 hari-Roti Tidak Beragi pada tahun 2013 pada Hari Doa Nasional di Amerika, pada hari ketiga puasa Pengantin Kristus 3 hari di seluruh dunia di mana mereka berseru agar Dia kasihanilah Amerika, dan kemudian Dia memulakannya semula padake7 hari-Roti Tidak Beragi pada tahun 2017, semasa Tahun Jubli. Saya sangat teruja ketika akhirnya meletakkan potongan

teka-teki ini di tempat ia berada. Tetapi bagaimana saya boleh yakin? Saya tahu hanya ada satu bahagian yang hilang pada tahun 2016 - tanda matahari menjadi gelap, bulan tidak memberikan cahaya dan bintang-bintang jatuh dari langit. Saya melihat dan cukup yakin, ada gerhana matahari total pada hari kedua Hanukkah pada tahun 2020. Saya tahu bahawa Kedatangan Kedua akan berlaku semasa Hanukkah pada akhir penghitungan 1335 hari dan bahawa Yesus berkata segera setelah Kesengsaraan Besar berakhir, 3 tanda ini akan berlaku. Oleh itu, saya mempunyai salah satu daripada 3 tanda pada tarikh yang betul. Tetapi tidak ada gerhana bulan, jadi saya berkecil hati. Saya tidur malam itu dan Tuhan meminta saya memikirkan sesuatu yang boleh menyebabkan bulan tidak memberikan cahaya selain gerhana. Saya memerlukan beberapa saat, tetapi saya menyedari bahawa sebulan sekali bulan tidak memberi cahaya. Perkara pertama yang saya lakukan pada keesokan harinya ketika saya bangun adalah memeriksa di google untuk melihat apakah 14 Disember 2020, adalah hari ketika bulan tidak akan memberi cahaya, dan meneka apa? Ia adalah! Saya semakin bersemangat! Saya tidak tahu apa maksud bintang-bintang yang jatuh dari langit, jadi saya fikir mungkin ini hanya merujuk kepada pencerobohan asing atau kita semua kembali bersama Kristus ke bumi pada 13 Disember. Kemudian seseorang menulis kepada saya dan memberitahu saya bahawa hujan meteor Geminid memuncak pada 13 dan 14 Disember setiap tahun dan saya memeriksa dan cukup yakin, itu benar. Kami mempunyai tanda bahawa Yesus memberitahu kami akan berlaku pada Kedatangan Kristus yang kedua ke bumi - matahari akan menjadi gelap, bulan tidak memberi cahaya dan bintang-bintang jatuh dari langit.

Oleh itu, saya dapat melihat bahawa ke-70 Daniel minggu berakhir pada tahun 2020. Tetapi bilakah pengangkatan buah pertama akan berlaku?

Dalam Matius 24, bab di mana Yesus berbicara kepada kita tentang peristiwa akhir zaman, Dia mengingatkan kita untuk belajar perumpamaan tentang pohon ara. Apakah perumpamaan pokok ara? Ini adalah kisah sederhana yang diceritakan Yesus mengenai pokok ara yang diberi masa 3 tahun untuk membuahkan hasil. Pemiliknya datang setelah 3 tahun mencari buah, tetapi tidak dapat menjumpainya dan mahu tukang kebun memotongnya. Tetapi tukang kebun meminta satu tahun terakhir untuk merawat pokok itu sebelum menebangnya dan pemiliknya bersetuju. Oleh itu, pokok ini diberi masa selama 4 tahun untuk membuahkan hasil. Pokok dalam perumpamaan ini adalah pohon yang sama dengan yang kita dapati dalam Daniel 4, yang merupakan mimpi yang diberikan kepada Nebuchadnezzar mengenai pokok yang akan ditebang. Pokok ini sangat besar dan indah dan memberi makan kepada dunia. Pokok ini adalah Amerika. Monumen Nasional pertama kami dipanggil Devil's Tower dan kelihatan seperti batang pokok besar yang telah ditebang. Tuhan meninggalkan kita semua tanda-tanda ini agar kita tahu perumpamaan itu membicarakan tentang Amerika, Israel Baru pada hari-hari terakhir, bangsa yang memberi makan dunia, bukan hanya secara

fizikal, tetapi juga rohani. Amerika, bangsa besar yang telah berpaling dari Tuhan, ratu bangga Wahyu 18, yang pada suatu hari, malapetaka akan menyimpannya. Ini bercakap mengenai Hari Tuhan, hari terakhir Daniel ke-70 week. Selama hari ini, yang panjangnya satu tahun, dia seharusnya ditebang dan dihancurkan, tidak akan bangkit lagi.

Oleh itu, kembali ke perumpamaan, mengapa pohon diberi tahun keempat untuk berbuah? Nah, tahun keempat adalah dari ke-7 hari-Roti Tidak Beragi pada tahun 2016 hingga ke-7 tahun Roti Tidak Beragi pada tahun 2017. Apa yang berlaku sepanjang tahun ini di Amerika, dari Musim Semi 2016 hingga Musim Semi 2017? Itu adalah tahun pilihan raya di Amerika. Selama 8 tahun, Amerika telah memilih presiden yang mewakili dan mewakili semua perkara yang anti-alkitabiah dan anti-Kristian. Adakah Amerika akan meneruskan jalan ini, atau apakah bangsa itu akan meletakkan seseorang yang berkuasa untuk prinsip Kristian dan Alkitab? Amerika memilih yang betul dan pokok ara mula berbuah sekali lagi. Jumlah 1260 dan 1335 hari Daniel dan Wahyu dimulakan semula pada ke-7 hari-Roti Tidak Beragi pada tahun 2017 dan berakhir pada Hari Pendamaian pada tahun 2020 dan permulaan Hanukkah pada tahun 2020.

Jadi, jika itu benar, mengapa yang pertama acara rapture tidak berlaku pada ke-7 hari-Roti Tidak Beragi pada tahun 2017? Wanita Wahyu 12, atau Pengantin Kristus, akan dibawa ke tempat yang disediakan untuknya oleh Tuhan selama 1260 hari dari jangkauan ular. Di sinilah kita mula mengambil lebih banyak potongan teka-teki dan meletakkannya di tempat. Yesus memberitahu kita bahawa kecuali hari-hari itu dipendekkan, tidak ada manusia yang dapat bertahan dari apa yang akan datang. Dia memberitahu kami dalam Matius 25 dan Wahyu 10 bahawa kedatangan Pengantin lelaki akan ditunda. Kami telah melihat bahawa terdapat kelewatan selama 4 tahun, tetapi kelewatan itu tidak melibatkan pemendekan hari. Kelewatan kedua bermula pada ke-7 hari-Roti Tidak Beragi pada tahun 2017 dan melibatkan pemendekan hari-hari Kesengsaraan Besar bagi orang-orang suci yang tertinggal. Yesus memberitahu kita bahawa demi umat pilihan bahawa hari-hari akan dipendekkan. Bagi orang-orang kudus yang ditinggalkan-Nya inilah yang dipendekkannya hari-hari ini, agar ada yang selamat dari hari-hari mengerikan yang akan datang. Kita tahu bahawa hati-Nya adalah untuk yang hilang dan Dia akan meninggalkan 99 untuk mencari seekor domba yang hilang. Dia menahan kekuatan kegelapan selama mungkin, agar lebih banyak orang masuk ke Kerajaan-Nya dan mereka yang tidak dibawa dalam pengangkatan buah pertama tidak akan mengalami penderitaan dan kesengsaraan bertahun-tahun dan semua dibunuh kerana tidak mengambil Tanda Binatang.

Jadi kembali kepada persoalan ... mengapa peristiwa pengangkatan pertama tidak berlaku pada ke-7 hari-Roti Tidak Beragi pada tahun 2017? Dalam perumpamaan pokok ara, penebangan pokok bergantung pada sama ada buah dijumpai di pokok itu. Yesus

datang mencari buah di pohon ara pada ke-11 hari-Nisan. Penghakiman itu akan bermula pada ke-21 hari-Nisan. Adakah sesuatu yang berlaku dalam jangka waktu 10 hari itu sekali lagi akan menanggung penghakiman Tuhan dan memulakan pemendekan hari-hari yang Yesus katakan? Pada hari ketiga Roti Tidak Beragi, atau Pesta Buah Pertama pada tahun 2017, Presiden Trump menandatangani rang undang-undang yang akan membatalkan Planned Parenthood. Ini adalah pertama kalinya mana-mana Presiden AS melakukan apa sahaja untuk menghentikan pengguguran sejak disahkan pada tahun 1973. Kita melihat berulang kali dalam Perjanjian Lama di mana disebutkan bahawa raja melakukan kejahatan di mata Tuhan atau raja melakukan apa yang betul di mata TUHAN. Adalah sangat penting bagi Tuhan apa yang dilakukan oleh kepemimpinan suatu negara dan Dia memberi berkat atau menahan berkat berdasarkan apakah pemimpin melakukan apa yang jahat atau yang benar. Apa yang Presiden Trump dan para pemimpin Amerika lakukan semasa Perayaan Roti Tidak Beragi dan semasa Perayaan Hanukkah pada tahun 2017, menyelamatkan bangsa dan seluruh dunia dari penghakiman Tuhan dan membantu memendekkan hari-hari kesengsaraan. Ketika Encik Obama berdiri di tempat suci pada ke-11 hari Nisan, tidak menyembah Yesus atau merendahkan diri di hadapan penciptanya, tindakan ini adalah kekejian yang mengerikan bagi Tuhan. Tuhan akan membuat penghakiman yang luar biasa terhadap Amerika kerana tindakan ini, dan banyak tindakan lain yang menjurus kepada pemerintahan Obama ini. Tetapi doa-doa umat Tuhan di seluruh dunia menahan penghakiman-Nya pada masa itu dan tindakan kepemimpinan baru Amerika menahan penghakiman-Nya sekali lagi pada tahun 2017. Tetapi Dia menunjukkan kepada kita dalam Firman-Nya berapa hari penghakiman ini akan ditahan. dari kelewatan pertama hingga kelewatan akhir. Keseluruhan kisah ini dilancarkan dalam Firman-Nya dan sekarang tidak ditutup, seperti yang diceritakan oleh Daniel 12: 4 pada hari-hari terakhir.

Sekiranya anda membaca buku Rapture Puzzle atau menonton buku The Rapture Puzzle dalam video atau juga ringkasan buku tersebut, saya akan memperincikan tentang kelewatan seterusnya yang berlaku semasa Hanukkah tahun 2017. Ini melibatkan pendirian yang diambil Amerika mengenai Yerusalem sebagai ibu negara Israel. Itulah kelewatan ketiga dan hari-hari Kesengsaraan Besar terus dipendekkan. Kelewatan ini berakhir semasa Hanukkah 2019, ketika Hari Tuhan bermula, atau permulaan hari terakhir ke-70 Daniel minggu. Kelewatan keempat bermula semasa Hanukkah pada tahun 2019. Hari ke-7 -Daniel ke-70 adalah dari Hanukkah 2019 hingga Hanukkah 2020. Segala-galanya menunjukkan tahun ini sebagai permulaan penghakiman Tuhan di bumi, hari terakhir ke-70 Daniel minggu. Ketika tidak ada yang berlaku, Tuhan menyuruh saya mencari tanda matahari menjadi gelap, bulan tidak memberikan cahaya dan bintang-bintang jatuh dari langit pada bulan Disember 2021 semasa Hanukkah. Sudah tentu, ada di sana. Kami mempunyai gerhana matahari total pada 4 Disember, bulan baru (ketika tidak memberi cahaya) juga pada 4 Disember dan

hari pertama hujan meteor Geminid pada 4 Disember, yang sebenarnya lebih penting daripada hari ia memuncak sejak sehari sebelum (3 Disember), bintang-bintang tidak jatuh. 4 Disember 2021, adalah ke-6 hari-Hanukkah. Tuhan telah menunjukkan kepada saya bahawa ke-7 ditunjukkan hari-Hanukkah akan menjadi Kedatangan Kristus yang Kedua ke bumi, seperti yang oleh mahkota Permaisuri Ester yang masih perawan pada tarikh itu. Jadi, ini juga sesuai dengan teka-teki, dengan Tuhan mengumpulkan umat pilihan-Nya dari hujung langit pada ke-6 hari-Hanukkah untuk kembali ke bumi pada ke-7 hari-Hanukkah. Tetapi bagaimana Tuhan dapat menambahkan hari lain pada ke-70 Daniel minggu dan mengapa Dia melakukan ini?

Dia kemudian mengingatkan saya tentang bagaimana ke-8 hari-ditambahkan pada Hari Pondok Daun dan bagaimana Perayaan Roti Tidak Beragi dan Tabernakel saling mencerminkan, kecuali bahawa di Tabernakel, ke-7 hari-Sabat diturunkan kembali ke ke-8 hari-. Dia mengingatkan saya bahawa Dia berehat pada hari ketujuh Penciptaan, mencerminkan bagaimana Dia akan berehat pada ke-7 hari-. Dan saya mulai memahami bahawa Tuhan tidak dapat menjatuhkan penghakiman-Nya pada tahun 2020, kerana Presiden Trump masih memegang jawatan dan bertindak sebagai pengekang penghakiman Tuhan di bumi. Dia harus disingkirkan sebelum penghakiman Tuhan dapat dimulai pada tahun 2021. Inilah sebabnya mengapa Kitab Suci menyebutkan "truf terakhir". Ini adalah petunjuk lain yang ditinggalkan Tuhan bagi kita bahawa setelah Trump meninggalkan jawatannya, penghakiman Tuhan dapat dimulakan.

Jadi, di sini kita berada pada tahun 2021, ke-8 hari-ke-70 Daniel minggu. Hari Tuhan. Dia terus menunda penghakiman-Nya dan memendekkan hari-hari demi umat pilihan-Nya. Bagi anda yang bertanya-tanya bagaimana Dia dapat menunda ketika ada waktu yang ditentukan, saya hanya akan mengatakan ini - ADA masa yang ditentukan dan ia telah ditetapkan dan telah ditetapkan dari selamanya. Tuhan tidak mengubah rancangannya. Penundaan itu hanyalah sesuatu yang Dia masukkan ke dalam teka-teki akhir zaman-Nya untuk menunjukkan kepada dunia betapa pemurah, penyayang dan penderitaan-Nya terhadap dunia. Sudah berkali-kali ketika Tuhan dapat membuat penghakiman-Nya yang akan memenuhi Kitab Suci, tetapi Dia terus menunda agar lebih banyak orang masuk ke Kerajaan-Nya dan membuat hari-hari Kesengsaraan Besar sesingkat mungkin Alkitab. Dia adalah Bapa yang penyayang, bukan Bapa yang marah. Dia marah pada dosa, tetapi mengasihi semua yang telah Dia buat, tidak ingin ada yang binasa melainkan semua memiliki hidup yang kekal melalui Anak-Nya.

Kita sekarang hanya tinggal beberapa bulan sebelum Kedatangan Kristus yang Kedua ke bumi pada 5 Disember 2021. Masih ada sedikit masa lagi. Kita dapat melihat dalam Wahyu 14 bahawa terdapat 2 peristiwa penuaian. Yang pertama melibatkan buah pertama yang dipersembahkan kepada Tuhan dan yang kedua dikaitkan dengan penuaian anggur, yang akan mengarahkan kita ke Perayaan Tabernakel atau

Hanukkah (festival Tabernacles kedua). Ini adalah 2 peristiwa pertama Wahyu. Saya percaya tarikh yang paling mungkin untuk acara pengangkatan pertama adalah 24 Oktober 2021, dan pengangkatan kedua pada 28/29 November 2021, pada permulaan Hanukkah. Sila baca buku saya untuk memahami mengapa saya percaya bahawa Kitab Suci menunjukkan 2 tarikh ini.

Kitab Suci tidak mengajarkan bahawa semua orang Kristian dibawa dalam pengangkatan buah pertama. Mereka yang suci hati dan benar-benar mengasihi Kristus dengan segenap hati, jiwa, fikiran dan kekuatan mereka dan mengasihi orang lain kerana mereka sendiri adalah mereka yang akan dituai. Akan ada masa penyucian bagi orang-orang kudus yang tertinggal yang tidak benar-benar mengutamakan Kristus dan membiarkan dosa ke dalam kehidupan mereka yang memisahkan mereka dari Tuhan. Pada masa Kesengsaraan Besar inilah Mark of the Beast, atau vaksinasi COVID, akan diberi mandat. Kitab Suci jelas bahawa mereka yang mengambil tanda ini akan hilang selama-lamanya. Sekiranya anda telah ditipu untuk mengambil "vaksin" ini, harap bertaubat dan saya percaya Tuhan mungkin akan mengasihani anda jika anda melakukannya dengan tidak mengetahui sepenuhnya dan enggan mendaftar untuk "pasport vaksin" atau "kod QR" atau apa sahaja mereka datang untuk membolehkan anda membeli atau menjual jika anda telah diberi vaksin. Pilih untuk menderita bersama dengan "tidak divaksinasi" dan tunjukkan hati anda yang bertobat dengan menolak untuk menerima rancangan jahat mereka. Ini adalah ujian akhir ketaatan dan kesediaan untuk menyerahkan hidup anda. Sejurus selepas Kesengsaraan Besar ini berakhir, matahari menjadi gelap, bulan tidak memberikan sinarnya dan bintang-bintang jatuh dari langit pada 4 Disember 2021.

Saya percaya makhluk asing dari Jurang akan muncul pada saat buah sulung mengawan untuk menipu mereka yang tertinggal. Asteroid atau meteorit akan mula menghempas bumi sehingga menyebabkan kehancuran besar-besaran dan tsunami dan banyak malapetaka lain yang Alkitab memberi amaran kepada kita bahawa semua akan berlaku pada Oktober 2021 ini. Orang akan terlalu takut untuk meninggalkan kediaman mereka atau pergi bekerja, seperti yang diberitahu Yesus kita bahawa suatu masa akan datang apabila tidak ada orang yang boleh bekerja. Ini akan menyebabkan keruntuhan ekonomi secara besar-besaran, jauh lebih buruk daripada yang kita lihat sekarang, dan kelaparan akan melanda ratusan juta orang di seluruh dunia yang sama sekali tidak bersedia untuk apa yang akan datang.

Saya berharap dan berdoa agar anda dapat melihat di dalam teka-teki ini kasih dan rahmat Tuhan yang luar biasa, memendekkan hari-hari Kesengsaraan Besar dari 42 bulan menjadi hanya 42 hari. Dalam Wahyu 12, kita membaca bahawa syaitan penuh dengan kemarahan kerana dia tahu bahawa waktunya tidak lama. Sekiranya Tuhan memberinya 3 ½ tahun untuk menghancurkan planet ini, tidak seorang pun akan hidup

untuk menyaksikan kembalinya Tuhan ke bumi pada bulan Disember 2021. Daripada orang-orang kudus yang tertinggal harus melalui 3.5 tahun Kesengsaraan Besar, mereka hanya perlu bertahan selama 35 hari. Akan ada tempoh penghakiman 40 hari yang sekali lagi bermula pada 17 hari-Chesvan dan berakhir semasa Hanukkah pada 3 Disember 2021. Segera setelah kesengsaraan, matahari menjadi gelap, bulan tidak memberikan cahaya dan bintang-bintang jatuh dari langit pada 4 Disember 2021.

Jadi, bagaimana kita tahu bahawa ini betul dan masih belum ada 3½ tahun Kesengsaraan Besar yang akan datang? Lihatlah tanda-tanda di langit. Yesus memberitahu kita bahawa matahari akan menjadi gelap, bulan tidak memberikan cahaya dan bintang-bintang akan jatuh dari langit ketika Dia kembali bersama umat-Nya untuk memulai Alaf Baru. Kita dapat melihat bulan-bulan darah pada hari-hari perayaan Yahudi dari 2013 hingga 2015 dan gerhana matahari pada awal tahun Alkitab dan Perayaan Sangkakala pada tahun 2015 menunjukkan kita kepada permulaan Hari Tuhan pada akhir tahun 2015 hingga akhir pada tahun 2016. Tetapi kita tidak mempunyai tanda Kedatangan Kedua yang terdapat dalam Matius 24 pada masa itu, menunjukkan bahawa Tuhan selalu mengetahui dan merancang bahawa Dia akan menghentikan ke-70 Daniel di minggu pertengahan dan memulakannya semula 4 tahun kemudian. Dia menyembunyikan semua ini dalam Firman-Nya seperti teka-teki besar, menunggu masa ketika kita akhirnya dapat mengumpulkan semuanya pada hari-hari terakhir ini. Dan kemudian, dalam satu perubahan besar pada teka-teki yang luar biasa-Nya, Dia menambahkan 8 hari ke-pada ke-70 Daniel mingguan meletakkan tanda yang sama sekali lagi semasa Hanukkah yang kita lihat pada tahun 2020.

Percayalah, jika anda tertinggal dan harus bertahan dengan yang Agung Kesengsaraan, anda akan benar-benar berharap dan berdoa agar garis masa ini betul kerana akan jauh lebih buruk daripada apa sahaja yang anda bayangkan dan kebanyakan orang tidak akan bertahan lebih dari 40 hari. Syaitan diberikan kembali kuasa yang dia hilang dan dia siap untuk menghancurkan planet ini dan semua orang di atasnya. Pengantin Kristus akan dinobatkan sebagai penguasa bersama bumi pada 7 hari-Hanukkah pada tahun 2021, yang merupakan 266 hari ke-tahun Alkitab. Tempoh kehamilan manusia berlangsung selama 266 hari dari pembuahan hingga kelahiran. Dia akan diungkapkan kepada dunia pada 7 hari-Hanukkah, seperti dalam pernikahan Yahudi, Pengantin wanita dinyatakan kepada para tamu yang sedang menunggu pada 7 hari-perkahwinan ketika tudungnya ditanggalkan. Alkitab mengatakan bahawa semua ciptaan sedang menunggu anak-anak Tuhan dinyatakan.

Bagi anda yang membentangkan garis masa yang berbeza dari yang saya ada, saya hanya ingin bertanya kepada anda apakah garis masa anda merangkumi tanda matahari menjadi gelap, bulan tidak memberikan cahaya dan bintang-bintang jatuh dari langit di hujung Daniel ke-70 Minggu? Dan apakah itu juga termasuk bulan darah dan

gerhana matahari dari 2013 hingga 2015, yang menunjuk pada Hari Tuhan yang awal yang akan bermula pada akhir 2015? Adakah anda merasa secara kebetulan bahawa 2 tarikh yang disebutkan di Hagai 2 mengenai Tuhan mengguncang langit dan bumi dan membawa yang dikehendaki semua bangsa kepada-Nya adalah 2 tarikh yang dipilih Obama dan kemudian menerima Hadiah Nobel Perdamaian pada tahun 2009? Dan tepat 1260 hari kemudian, Encik Obama berdiri di tempat yang dianggap oleh ratusan juta orang Kristian di seluruh dunia sebagai tempat paling suci di bumi dan menghentikan pengorbanan pujian dan persembahan kesyukuran setiap hari dari hari itu? Dan bahawa kebetulan itu adalah ke-11 hari-Nisan dalam kalendar Yahudi, pada hari Yesus berbicara kepada murid-murid-Nya mengenai kekejian yang menyebabkan kehancuran? Dan saya rasa itu juga kebetulan bahawa mengira 1335 hari dari awal Hanukkah pada tahun 2016 dan 1260 hari dari Hari Perdamaian pada tahun 2016 membawa anda ke 2 Mei 2013, yang mengakhiri tempoh percubaan selama 40 hari dan 3- hari cepat untuk Tuhan mengasihani Amerika, keduanya jelas menggambarkan kepada kita dalam Kitab Suci sebagai masa ketika penghakiman ditangguhkan dan sebuah bangsa terhindar. Adakah garis masa anda juga termasuk pemendekan hari-hari yang disebutkan oleh Yesus dalam Matius 24 dan kelewatan Pengantin lelaki yang terdapat dalam Matius 25 dan Wahyu 10? Dan kembali kepada soalan pertama dan paling penting saya - adakah garis masa anda menunjukkan tanda matahari menjadi gelap, bulan tidak memberikan cahaya dan bintang-bintangnya jatuh dari langit semasa Kedatangan Kristus yang Kedua ke bumi di festival Yahudi? Sekiranya tidak, garis masa anda tidak betul. Anda mesti mengumpulkan semua Kitab Suci untuk melihat keseluruhan teka-teki. Kitab Suci menafsirkan Kitab Suci dan Kitab Suci tidak dapat dipecahkan. Semua kepingan mesti sesuai dengan tempatnya atau garis masa anda tidak betul.

Malam akan hampir tiba di bumi ini dan anda sudah dapat melihat matahari terbenam. Ramai orang tidak dapat lagi pergi bekerja dan tiba masanya tidak ada orang yang dapat bekerja. Yesus, Cahaya Dunia, akan membawa Pengantin-Nya yang cantik dan berseri, juga Cahaya Dunia, untuk bersama-sama dengan-Nya, ke tempat yang telah Dia sediakan untuknya dari jangkauan ular, dan kemudian kegelapan atau malam akan jatuh di bumi. Dia telah pergi untuk menyediakan tempat untuk Pengantin-Nya dan Dia akan menerimanya kepada-Nya agar dia dapat bersama-sama dengan-Nya. Sekiranya anda tidak bersedia berdiri di hadapan Anak Domba dengan hati yang suci sebagai Pengantin yang berseri, saya meminta anda untuk mencari Tuhan sementara Dia dapat dijumpai. Bersiaplah untuk apa yang akan berlaku di muka bumi ini. Bersiaplah untuk bertemu dengan Tuhan. Bersiaplah untuk mereka yang mungkin ketinggalan. Tinggalkan bahan saya untuk mereka baca. Sediakan makanan dan air serta barang keperluan kerana waktunya akan tiba apabila mereka tidak akan dapat membeli, menjual atau berniaga tanpa Tanda Binatang. Tanya Yesus ke dalam hati anda hari ini jika anda belum melakukannya. Sekiranya ada, mintalah Dia untuk mengungkapkannya

dosa dalam hidup anda yang menghalangi anda untuk berjalan sepenuhnya dalam Roh-Nya dan sukacita keselamatan-Nya. Ini tidak semestinya menjadi masa yang menakutkan. Ini adalah masa untuk bersukacita jika anda tergolong dalam Pengantin Kristus! Orang ramai bersiap, Yesus akan datang dan tidak lama lagi kita akan pulang. Alaf Baru tidak sampai 4 bulan lagi dan kita akan dinobatkan sebagai penguasa bumi bersama Raja Yesus kita selama 1000 tahun. Orang yang lemah lembut akan mewarisi bumi.

Jadi, mungkin anda bertanya-tanya mengapa Tuhan memerintahkan saya menulis buku ini dan bagaimana seharusnya menyelamatkan jutaan orang dari penipuan yang akan datang. Saya sebenarnya tidak tahu apa sebenarnya penipuan itu, tetapi Yesus mengatakan bahawa ia dapat menipu orang-orang pilihan, yang bermaksud bahkan perawan-perawan yang tidak bijaksana yang tertinggal pada peristiwa pengangkatan pertama dan mereka yang beriman kepada Kristus selama masa kesengsaraan di bumi ini. Saya percaya penipuan itu akan melibatkan semacam makhluk asing yang datang ke bumi seperti yang dijelaskan dalam Wahyu dan kitab Joel. Saya percaya bahawa Tuhan meletakkan semua petunjuk ini dan menyembunyikannya di seluruh Alkitab, dari Kejadian hingga Wahyu, sehingga mereka yang disajikan dengan bukti-bukti dari Kitab Suci tidak akan ragu-ragu bahawa apa yang terjadi sebenarnya adalah pengangkatan peristiwa dan bukan pencerobohan asing atau campur tangan planet kita. Tuhan ingin umat-Nya tahu bahawa ini semua adalah rancangan-Nya dari awal hingga akhir dan bahawa Dia berkuasa, bukan Setan, bukan Perintah Dunia Baru atau para Mason atau Illuminati atau makhluk asing, atau siapa sahaja. Dia menulis buku itu. Dia tahu permulaan dari akhir dan Dia berkuasa. Dia ingin mereka yang tertinggal tahu bahawa pengangkatan itu berlaku tepat ketika seharusnya dan bagi mereka untuk mendapat kedamaian mengetahui bahawa akan ada peristiwa pengangkatan kedua setelah hanya 35 hari dan bahawa Kedatangan Kristus yang Kedua ke bumi akan berlaku pada 5 Disember 2021. Tidak ada kesengsaraan selama 7 tahun. Bahkan tidak ada penderitaan 3 ½ atau 3 tahun. Tuhan dalam rahmat dan kasih-Nya yang besar telah memendekkan hari menjadi hanya 42 hari - fikirkanlah, dari 42 bulan menjadi 42 hari! Betapa Tuhan rahmat! Dan jika Dia tidak, tidak ada manusia yang akan selamat dari apa yang akan terjadi. Tidak ada yang akan hidup setelah masa kesengsaraan 3 atau 3 ½ tahun, begitulah buruknya keadaan ini. Sebenarnya, tidak akan ada banyak orang yang masih hidup pada bulan Disember 2021 - kebanyakan orang akan diangkat atau dibunuh pada waktu itu.

Perkara terakhir yang ingin saya bicarakan adalah bagaimana mempersiapkan diri untuk apa yang akan datang. Perkara terpenting yang dapat anda lakukan adalah menambat hati anda dengan Tuhan. Mintalah Dia untuk menyatakan dosa yang tersembunyi di dalam hati anda, motif yang salah, fikiran yang salah, tingkah laku yang salah, apa sahaja yang tidak menyenangkanNya. Mintalah dia untuk membersihkan hati

anda dan mengampuni dosa-dosa anda dan menolong anda untuk mengatasi tingkah laku berdosa anda. Seterusnya, anda perlu memberi amaran kepada keluarga dan rakan anda. Mereka mungkin menertawakan anda sekarang, tetapi dalam beberapa hari, mereka akan sangat gembira kerana anda meluangkan masa untuk memberi amaran kepada mereka tentang apa yang akan datang dan mereka akan terkejut apabila perkara-perkara ini berlaku tepat ketika anda memberi amaran bahawa mereka akan berlaku. Ketiga, anda harus mencetak sebanyak mungkin salinan buku saya dan membuat salinan video saya untuk mereka yang tertinggal. Saya secara peribadi percaya mungkin tidak ada elektrik di sebahagian besar negara, jadi salinan buku saya adalah perkara terbaik untuk dibuat. Anda boleh memuat turun buku saya dan semua video saya secara percuma. Saya mendorong anda untuk tidak menunggu hingga saat-saat terakhir untuk melakukan ini kerana pada bila-bila masa buku atau video saya dapat diturunkan dan dikeluarkan dari internet dan anda tidak berpeluang untuk membuat salinan, jadi sekurang-kurangnya sila muat turun sekarang. Semua pautan untuk ini terdapat di bawah kotak keterangan. Dan terakhir, anda harus mempersiapkan diri untuk sesiapa sahaja dalam keluarga atau rakan anda yang mungkin ketinggalan. Oleh kerana mereka tidak akan bersedia, anda harus melakukan semua yang anda mampu untuk mempersiapkannya. Kitab Suci jelas bahawa suatu masa akan datang ketika tidak ada orang yang dapat bekerja dan bahawa jika anda tidak mengambil tanda binatang itu, anda tidak akan dapat membeli, menjual atau memperdagangkan apa-apa. Anda perlu menyimpan makanan, air dan keperluan lain sekurang-kurangnya 35 hari sekiranya anda mempunyai kemampuan untuk melakukannya. Bayangkan tanpa kemampuan membeli apa yang anda perlukan untuk bertahan selama 35 hari dan fikirkan apa yang anda perlukan untuk melaluinya. Matius 25 menunjukkan kepada kita bahawa tidak semua perawan atau Kristian membuat acara pengangkatan pertama. Banyak orang Kristian suam-suam kuku yang membiarkan dosa merayap ke dalam hidup mereka akan tertinggal, jadi jangan memikirkannya hanya kerana semua orang dalam keluarga anda pergi ke gereja atau telah mengucapkan doa keselamatan agar mereka akan membuat peristiwa pengangkatan pertama. Banyak yang akan ditinggalkan untuk disucikan.

Bagi anda yang telah bersama saya selama 9 tahun terakhir sejak saya memulakan ini, terima kasih atas kesabaran anda dengan saya kerana saya telah mencuba mengambil potongan teka-teki yang Tuhan berikan kepada saya satu demi satu dan memasukkannya ke dalam tempat yang betul. Setelah saya mengetahui di mana kelewatan 4 tahun potongan buah ara itu sesuai, teka-teki menjadi lebih jelas dan semuanya mulai sesuai. Saya yakin teka-teki itu sudah selesai. Tuhan memberkati anda semua dan saya berharap dapat bertemu dengan banyak dari anda di seberang sana.